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شماره

صفحه

روزنامه

می گویند  که  شنیده اید  بارها  حتماً 
وقوع  از  قبل  باید  را  واقعه  »علاج 
درمان  از  بهتر  »پیشگیری  یا  کرد« 
»رسیدن  خبر  خواندن  است«؛ 
درصد  هفت  به  سالمندان  جمعیت 
می تواند  نیز  کشور«  جمعیت  کل 
به نوعی جامعه و مسئولان را هوشیار 
کند که از قبل به فکر چاره اندیشی 

باشند.
بهداشت  کمیسیون  عضو  اگرچه 
جمعیت  افزایش  مجلس  درمان  و 
سالمندان به 10 درصد کل جمعیت 
و  مسرت بخش  خبری  را  کشور 
این  چراکه  می دانند  موفقیت آمیز 
به  امید  افزایش  نشان دهنده  آمار 
این  اما  است؛  کشور  در  زندگی 
مسئله را باید از زوایای دیگری هم 

موردبررسی و کنکاش قرارداد.
بررسی آمارهای مربوط به سرشماری 
آمار  ملی  مرکز  رسمی  آمارهای  و 
نشان می دهند پیک جمعیتی کشور، 
مربوط  دهه 70  اوایل  و  دهه 60  به 
کشور،  دهه  این  جمعیت  می شود. 
جوان  جمعیت  جزء  حاضر  حال  در 
قرار  اما  می شوند؛  محسوب  کشور 
نقطه  در  جمعیت  میزان  این  گرفتن 
چالش های  تاکنون  جمعیتی،  اوج 
کرده  ایجاد  کشور  در  متعددی 
شد  باعث  که  چیزی  همان  است؛ 
اول  معاون  قبل  سال  یک  حدود 

رئیس جمهور در یکی از تریبون های 
شصتی ها  دهه  بگوید  کشور  رسمی 
ایجاد  مشکل  می گذارند،  پا  هرکجا 
می کنند. فارغ از حواشی که بعدازاین 
به  رئیس جمهور  اول  معاون  گفته 
شاید  واقعیتِ  این  باید  آمد،  وجود 
قشر  این  ورود  که  پذیرفت  را  تلخ 
مختلف  عرصه های  به  جمعیت  از 
کرده  ایجاد  متعددی  چالش های 
است. به عنوان مثال بحث قرار گرفتن 
زیاد پشت کنکور در دهه  جمعیت 
هشتاد که با افزایش ظرفیت و تعداد 
به نوعی حل شد،  دانشگاه ها  ورودی 
لاینحل  هنوز  که  اشتغال  مسئله  یا 

باقی مانده است.
می توان  به سادگی  اساس  همین  بر 
این  ورود  با  که  کرد  پیش بینی 
پیری،  و  کهنسالی  دوران  به  قشر 
با مشکلات متعدد آن دوران مواجه 
و  بهداشت  مسائل  ازجمله  شویم؛ 
زندگی،  مکان  و  نگهداری  درمان، 
و  بازنشستگی  حقوق  بازپرداخت 

ازکارافتادگی و... .
کشور  می دانیم  که  حال  بنابراین 
با   1400 دوم  دهه  از  احتمالًا 
نرم  دست وپنجه  مشکلات  این 
به اندازه  هم  فرصت  و  کرد  خواهد 
است  لازم  داریم،  معقول  و  کافی 
وقوع  از  قبل  را  واقعه  علاج   تا 

کنیم.

رئیس سازمان برنامه وبودجه کشور 
درآمدهای  از  چشم پوشی  گفت: 
مالیات  اخذ  سمت  به  را  ما  نفتی 
سبب  همین  به  و  می دهد  سوق 
بر  تکیه ای  که  جاری  سال  از 
بیشتر  نداریم  نفتی  درآمدهای 
خواهد  مالیات  سمت  به  نگاه ها 

رفت.
از  فارس  خبرگزاری  گزارش  به 
معاون  نوبخت،  محمدباقر  قزوین 
سازمان  رئیس  و  رئیس جمهور 
برنامه وبودجه کشور در افتتاح فاز 
کرد:  اظهار  ویتانا  کارخانه  اول 
حضورم در این واحد تولیدی نوعی 
ابراز تشکر از مجموعه ای است که 
مأنوس  آن  با  کودکی  دوران  از 

بوده ایم.
مدیران  دغدغه  عمده ترین  وی 

حوزه  به  مربوط  را  ویتانا  شرکت 
برخی  افزود:  و  دانست  مالیات 
این  به  را  زیست محیطی  ایرادات 
خواستار  و  می کنند  وارد  شرکت 
انتقال آن  جابجایی این شرکت و 
کیلومتر   ۱۲۰ از  دورتر  شعاعی  به 

هستند که باید بررسی شود.
به  اشاره  با  رئیس جمهور  معاون 
بسیار  شرایط  در  امروزه  اینکه 

کرد:  عنوان  داریم،  قرار  ویژه ای 
بدون  ما  اقتصاد  هستیم  تلاش  در 
تکیه بر درآمدهای نفتی بسته شود.

از  چشم پوشی  کرد:  عنوان  وی 
سمت  به  را  ما  نفتی  درآمدهای 
به  و  می دهد  سوق  مالیات  اخذ 
که  جاری  سال  از  سبب  همین 
تکیه ای بر درآمدهای نفتی نداریم 
مالیات  سمت  به  نگاه ها  بیشتر 

خواهد رفت. نوبخت تصریح کرد: 
به موجب مسئولیتی که دارم تلاش 
از  که  تولیدکنندگانی  تا  می کنم 
معافیت مالیاتی برخوردارند، بتوانند 
و  کرده  استفاده  معافیت  این  از 

مشکلی سد راه آن ها نباشد.
واحد  این  نخست  فاز  دوم  خط 
غذایی  صنعت  در  فعال  تولیدی 
و  ساده  بیسکوئیت  )انواع 
اشتغال  نفر  روکش دار( برای ۲۴۰ 
ساخت  برای  است.  کرده  ایجاد 
ریال  میلیارد  هزار  سه  واحد  این 
اعتبار صرف شده است. این واحد 
تولیدی قادر به تولید روزانه ۷۰ تن 
انواع بیسکوئیت ساده و روکش دار 
خواهد بود و ۳۰ درصد محصولات 
از  خارج  به  تولیدی  واحد  این 

کشور صادر می شود.

اسلامی  نماینده مردم شیراز در مجلس شورای 
چرخش  براثر  بارندگی ها  تشدید  است  معتقد 
اقلیم در غرب شیراز می تواند حوادث ناگواری 

را در سال های آینده برای شیراز ایجاد کند.
اینکه  بابیان  ایلنا  با  در گفت وگو  اکبری  علی 
استان  کشاورزی  بخش  اخیر  سیل  جریان  در 
آسیب دیدگی  دچار  حوزه ها  دیگر  به  نسبت 
و  فروردین  بارش های  گفت:  نشده  جدی 
و  کشاورزی  مناطق  شد  سبب  اردیبهشت ماه 
و...  داریون  مانند کربال،  مناطقی  مزارع گندم 

سیراب شود.
عضو فراکسیون امید با اشاره به اینکه در حادثه 
سیل شاهد موضع گیری های بعضی افراد بودیم  
بیان کرد: در چنین مواقعی عواملی مانند نگاه 
بزرگترین  رقیب  برای حذف  سیاسی و تلاش 
اصل  به  می تواند  فرد  هر  که  است  جفایی 

موضوع داشته باشد.
انجام  انسان ها  اراده  از  خارج  محیطی  عوامل 

می شود
عوامل  اینکه  بابیان  مجلس  در  شیراز  نماینده 
می شود  انجام  انسان ها  اراده  از  خارج  محیطی 
مسئولان  تا  است  نیاز  مواقع  این  در  افزود: 
که  دهند  انجام  اقداماتی  مناسب  مدیریت  با 

به واسطه آن شاهد کاهش خسارات باشیم.
وی افزود: لایروبی، جلوگیری از ریزش نخاله، 
محدود نکردن مسیل های سیل باید قبل از بروز 

چنین حوادثی انجام شود.

 
بروز سیل  تصریح کرد:  امید  فراکسیون  عضو 
در سال های گذشته در مقاطع زمانی بیانگر این 
در  سیل  وقوع  زمانی  فاصله  که  است  موضوع 
این  به طوری که  است  کاهش یافته  شیراز  شهر 
مهم تهدیدی جدی برای شهر  شیراز به شمار 

می رود.
احتمال زیرآب رفتن شهرک بهشتی و انجیره 

در شیراز
اکبری با اشاره به اینکه تشدید بارندگی ها براثر 
چرخش اقلیم در غرب شیراز می تواند حوادث 
ناگواری را در سال های آینده برای شیراز ایجاد 
کند گفت: با توجه به وسیع بودن سطح حوزه 
آبخیز منطقه غرب شیراز اگر آب های ناشی از 
بارندگی زیاد به حوزه هایی مانند منطقه صنایع 
مکانی جهت پس زدن  نبود  برسد در صورت 
مناطقی  که  می شود  سبب  منطقه  این  در  آب 
مانند شهرک شهید بهشتی، انجیره و... زیرآب 

رود.
عضو هیئت رئیسه کمیسیون کشاورزی مجلس 
که  است  آن  از  حاکی  شنیده ها  اینکه  بابیان 
محدود  حال  در  ذکرشده  مسیل های  دامنه 
شدن است افزود: با توجه به اینکه بسیاری از 
کارشناسان بر این باورند که پیک گذر آب در 
منطقه غرب شیراز باید حدود 120 مترمکعب بر 
ثانیه باشد بنابراین دستگاه های مربوطه اقداماتی 
ناگوار  حادثه های  بروز  از  که  دهند  انجام 

جلوگیری شود.
سبب  اخیر  خشکسالی های  اینکه  بابیان  وی 
شدن  فشرده تر  و  گیاهی  پوشش  شدن  خلوت 
مانند  اقداماتی  گفت:  شده،  مناطق  خاک 
احداث  راه آهن،  ایجاد  تأسیساتی،  فعالیت های 
در  که  شود  کوبیده  خاک  که  شده  سبب  پل 

وقوع سیل بی تأثیر نیست.
این نماینده مردم شیراز گفت: ساخت وسازهای 
مناطق  در  کانال ها  شدن  محدود  و  غیرمجاز 
شهید وفایی و خیابان نارنجستان در محله سعدی 
ایجاد  آب  حرکت  برای  را  محدودیت هایی 

کرده است.
وی بابیان اینکه محله سعدی نیازمند یک فکر 
جدی و عملیاتی است افزود: در چنین شرایطی 
الی 70  اختیار 60  در  تسهیلاتی  است که  نیاز 
درصد ساکنان سعدی قرار گیرند و آنها را به 
یک منطقه دیگر  شیراز انتقال دهند به طوری که 

کل این منطقه را تبدیل به پارک کنند.

عضو  خصوص،  همین  در 
درمان  و  بهداشت  کمیسیون 
مجلس به رویداد ۲۴ گفت: یکی 
از چالش های عمده در کشور ما 
رسیدگی به بخش سالمندی است. 
اگر جمعیت سالمندان ایران به ۱۰ 
برسد  کشور  جمعیت  کل  درصد 
یعنی ما به موفقیت شایانی دست 
نشان  آمار  این  زیرا  پیدا کردیم، 
زندگی  به  امید  که  داد  خواهد 
هرچند  است،  رفته  بالا  ایران  در 
این  اکنون  و  افتاده  اتفاق  این 
است  درصد  هفت  حدود  آمار 
نزدیک  آینده  در  ان شاءالله  و 
البته  رسید.  خواهیم  نقطه  این  به 
اتفاق،  این  که  داشت  توجه  باید 
باید  که  دارد  هم  را  چالش هایی 
فکر اساسی برای آن شود. زمانی 
زیاد  جامعه  در  سالمند  قشر  که 
شود باید خدمت رسانی شایسته ای 

را به سالمندان ارائه داد.

حیدر علی عابدی ادامه داد: به طور 
سالگی   ۴۰ از  که  فردی  مثال 
گرفتار بیماری دیابت شده اثرات 
مریضی خود را در سن ۷۰ سالگی 
پس  می کند.  حس  کامل  به طور 
سالمندان  که  است  روشن  کاملًا 
ما نیاز به مراتب بیشتری نسبت به 
دیگر افراد جامعه دارند و این کار 
در  را  منظمی  و  دقیق  مدیریت 

حوزه بهداشت و درمان می طلبد.
کرد:  تصریح  اصفهان  نماینده 
ایران  سالمندان  از  بالایی  درصد 
شناخته  موفق  سالمندان  به عنوان 

می شوند به این معنی که می توانند 
امور خود را پیگیری کنند و نیاز 
به بستری شدن ندارند؛ اما افرادی 
دارند  شدن  بستری  به  نیاز  که 
باید هزینه های سنگینی را  گاهی 
برای  تقبل کنند که چاره اندیشی 
کنار  در  هزینه ها  این  کم کردن 
مراقبت صحیح، موضوع و رسالت 

وزارت بهداشت و درمان است.
عابدی یادآور شد: طب سالمندی 
بسیار  علم  یک  سالمندشناسی  و 
دوره  در  متأسفانه  که  است  مهم 
درمان،  و  بهداشت  وزارت  قبلی 
طب  برای  افراد  تربیت  مدیریت 
که  بود  شده  متوقف  سالمندی 
کنونی  وزیر  با  که  جلسه ای  با 
بهداشت و درمان داشتیم بنابراین 
شد که مدیریت این طب دوباره 

در وزارتخانه احیا شود.
وظایف  پیگیری  کمیته  رئیس 
ششم  برنامه  در  سلامت  بخش 

و  سالمندی  حوزه  در  توسعه 
مراقبت های سلامت جامعه و امور 
یکی  کرد:  خاطرنشان  پرستاری 
که  ناخوشایندی  پدیده های  از 
سال ها در حوزه بهداشت و درمان 
که  است  این  هستیم  آن  گرفتار 
باید  می شود  بستری  فردی  وقتی 
اگر  باشد.  داشته  هم  همراه  یک 
تعداد پرستارها به حد استانداردی 
که  نیست  نیازی  دیگر  برسد 
باشد.  بیمار  کنار  در  همراه  یک 
بیمار  کنار  در  پرستار  که  زمانی 
و  تخصصی  بیمار،  کارهای  باشد 
ما  و  می شود  پیگیری  منطقی تر 
موضوع  این  بودجه  تأمین  حتی 
را هم دیده ایم و این اتفاق کاملًا 

شدنی است.

جلسه  در  خدابنده  مردم  نماینده 
اقتصاد مقاومتی که با حضور معاون 
و  دفاع  وزیر  رئیس جمهور،  اول 
معاون  مسلح،  نیروهای  پشتیبانی 
اداری و استخدامی رئیس جمهور و 
نمایندگان استان در مجلس شورای 
کرد:  اظهار  شد،  برگزار  اسلامی 
در حال حاضر در دوره ای هستیم 
مردم  اقتصادی  تحمل  آستانه  که 

به شدت کاهش یافته است.
خبرگزاری  خبرنگار  گزارش  به 

احمد  ایسنا،   از  نقل  به  خانه ملت 
مردم  حضور  و  امنیت  به  بیگدلی 
و  کرد  اشاره  پشتوانه  به عنوان 
گفت: امیدوارم آستانه تحمل مردم 

دوباره افزایش یابد.
وی با اشاره به تفویض اختیار انجام 
شده به استان ها، تصریح کرد: اگر 
یابد،  افزایش  استانی  اختیارات 
باری از روی دوش دولت برداشته 
مسائل  به  می تواند  دولت  و  شده 
بیشتری  رسیدگی  کشور  کلان 

زمانی  تا  داشت  توجه  باید  کند، 
و  نشده  واقعی سازی  قیمت ها  که 
قیمت حامل های انرژی آزاد نشود، 
خواهد  پابرجا  کشور  مشکلات 

ماند.
مردم  نماینده  خاتمی  ادامه،  در 
مجلس  در  ایجرود  و  ماهنشان 
کرد:  اظهار  نیز  اسلامی  شورای 
ضرب آهنگ  حاضر  حال  در 
آنچه  و  کرده  ایجاد  دشمن  آنچه 
ضرب آهنگ  با  است  جریان  در 

نیاز  که  است  ناهماهنگ  اقتصاد 
به حرکت و مسیر متفاوت داریم.

عنوان  خاتمی   سیدمرتضی 
نمی توان  موجود  اوضاع  با  کرد: 
معدن  کرد.  مقاومتی  را  اقتصاد 
است  کشور  راهبردهای  از  یکی 
و  لجستیک  ابزار  آن  برای  ولی 
مالکیت درستی تعریف نکرده ایم. 
و  حداقلی  معدن  از  بهره برداری 
حداکثری  محیط زیست  تخریب 

است.

دائم  سفیر  روانچی،  تخت  مجید 
جمع  در  متحد  ملل  سازمان  در  ایران 
پهپاد گلوبال  خبرنگاران تصریح کرد 
هاوک بعد از بی توجهی به اخطارهای 

رادیویی ایران سرنگون شده است.
روانچی  تخت  رویداد۲۴:  گزارش  به 
در نامه ای به »آنتونیو گوترش«، دبیر 
کل سازمان ملل متحد از اقدام آمریکا 
در نقض حریم سرزمینی ایران شکایت 
قوانین  فاحش  نقض  را  آن  و  کرد 
ملل متحد توصیف  بین الملل و منشور 

کرده است.
نامه  این  به  اشاره  با  روانچی،  تخت 

این  به  که  کردیم  »تأکید  گفت: 
هواپیما و این پهپاد اخطارهای رادیویی 
این  تمام  به  و  قبل  از  شد  داده  لازم 

اخطارهای رادیویی بی توجهی شد.«

اینکه  بابیان  اقتصاد  وزیر 
هوشمندسازی نظام مالیاتی در اولویت 
دارد،  قرار  دولت  سیاست گذاری های 
از  را  مالیاتی  پایه های  باید  گفت: 
مالیات  و  عایدی  بر  مالیات  طریق 
متنوع  اختلال زا  فعالیت  درآمد   بر 

کرد.
گفت وگو  در  دژپسند  فرهاد 
درخصوص  مهر،  خبرنگار  با 
کشور،  مالیاتی  نظام  اولویت های 
نظام  اولویت  مهم ترین  داشت:  اظهار 
مالیاتی، این است که هدایت این نظام 
را با سبک سنتی تغییر داده و به سمت 
الکترونیکی کردن و هوشمندسازی 

فعالیت ها سوق دهیم.
افزود:  دارایی  اقتصادی و  امور  وزیر 
باید فراریان مالیاتی و کسانی که از 
را  می کنند  اجتناب  مالیات  پرداخت 
شده،  حساب  و  منطقی  روش های  با 
درآمدهای  بتوانیم  تا  کرده  شناسایی 
مالیاتی را از این طریق افزایش دهیم.

برخی  متأسفانه  داد:  ادامه  دژپسند 
بخشی  کوچ  با  بیمارگونه  به صورت 
از نقدینگی، اختلال در نظام اقتصادی 
باید  ازاین رو  می کنند؛  ایجاد  کشور 
ابزار  با  تا  کنیم  تعریف  قواعدی 
مالیات، به بهبود و اصلاح فعالیت های 

اقتصادی بپردازیم.

معادن  و  صنایع  کمیسیون  عضو 
مجلس می گوید استفاده از کالابرگ 
کالای  توزیع  برای  الکترونیکی 
اساسی به بستر مناسبی نیاز دارد که 
در  زیرساخت  این  حاضر  حال  در 

کشور وجود ندارد.
سیده حمیده زرآبادی عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس در گفت وگو 
ملت   خانه  خبرگزاری  خبرنگار  با 
کوپن  توزیع  در  دولت  تعلل  درباره 
الکترونیکی و نابسامانی بازار، گفت: 
از  ناشی  قیمت ها  افزایش  از  بخشی 
عدم نظارت مناسب و دقیق بر بازار 
برای  تومانی   4200 ارز  زیرا  است، 
تأمین کالاهای اساسی تخصیص داده 
دست  به  ارز  این  متأسفانه  اما  شده 
نمی رسد  واقعی  مصرف کنندگان 
اصلی  مسیر  از  توزیع  مسیر  در  و 
پر  را  دلالان  جیب  و  شده  منحرف 

می کند.
البرز  و  آبیک  قزوین،  مردم  نماینده 
افزود:  اسلامی  شورای  مجلس  در 

برای  الکترونیکی  کوپن  از  استفاده 
توزیع کالای اساسی به بستر مناسبی 
این  حاضر  حال  در  که  دارد  نیاز 
زیرساخت وجود ندارد این امر همانند 
دهک های  حذف  در  دولت  ناتوانی 
بالای  جامعه از لیست دریافت یارانه 
دهک های  از  نفر  یک میلیون  است؛ 
بالای جامعه از لیست دریافت یارانه 
حذف شدند اما پس از اعتراض، یارانه 
نفر آنان مجدد واریز شد  900 هزار 
این موضوع نشان دهنده نبود سیستمی 

secure)امن و مطمئن( است.
معادن  و  صنایع  کمیسیون  عضو 
داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس 
توزیع  برای  موردنیاز  زیرساخت 
14 میلیارد دلار ارز دولتی از طریق 
کوپن یا کوپن الکترونیکی تاکنون 
برخی  در  زیرا  است،  نشده  فراهم 
اجرای  متولی  دستگاه های  موارد 
از  کاملی  اطلاعات  نیز  مکانیزم  این 
افراد مشمول و چگونگی توزیع این 

اعتبارات در اختیار ندارند.

در  علیشاهی   آقاپور  معصومه 
خبرگزاری  خبرنگار  با  گفت وگو 
خانه ملت، در پی بازدید از بندزنان 
در  که  کشور  زندان های  از  یکی 
زن  زندانیان  خانواده  درخواست  پی 
مجلس صورت گرفته  نمایندگان  از 
 3 تا   5/2 زندانی  زنان  گفت:  بود، 
را  کشور  زندانیان  جمعیت  درصد 
در  آنها  تعداد  و  می دهند  تشکیل 
مختلف،  استان های  نسبت  به  زندان 
متفاوت است و در مقایسه با متوسط 
جهانی که 10 درصد زندانیان را زنان 
بهتری  از وضعیت  می دهند،  تشکیل 
برخوردار هستیم.                                                                                                                                  
مجلس  در  شبستر  مردم  نماینده 
بر  اینکه  بابیان  اسلامی  شورای 
به  زنان  درصد   85 آمار  اساس 

زندان  در  مخدر  مواد  حمل  جرم 
موضوع  این  کرد:  تصریح  هستند، 
یا  زنان  این  که  می دهد  نشان 
کرده اند  جابجا  مخدر  مواد  به اجبار 
خانواده هایشان  توسط  دلایلی  به  یا 
درآمدی  منبع  چون  و  شده  معتاد 
 نداشته اند، ناچار به حمل مواد مخدر 

شده اند.

وضعیت  درباره  بهداشت  وزیر 
گفت:  کشور،  دارویی  بازار 
هیچ  حاضر  حال  در  خوشبختانه 
شرکت داروسازی در کشور مشکل 
علیرغم  و  ندارد  اولیه  مواد  کمبود 
که  قرارگاه  یک  ایجاد  با  تحریم ها 
خود فرماندهی آن را بر عهده دارم، 
که  کردیم  برنامه ریزی  به گونه ای 
و  اولیه  مواد  کمبود  نام  به  مشکلی 

داروهای اساسی در کشور نداریم.
ایسنا،  از  نقل  به  تابناک  به گزارش 
دکتر سعید نمکی در جمع خبرنگاران 
اکنون حدود  اینکه  بابیان  اراک  در 
۵ هزار تخت بیمارستانی را در حال 
آماده سازی برای بهره برداری داریم، 
افزود: اعتقاد من این است که معضل 
کمبود تخت در نظام سلامت وجود 
تحول  طرح  قالب  در  و  ندارد 

بسیاری  تخت های  سلامت  نظام 
و  شد  اضافه  موجود  تخت های  به 
به اندازه  روحانی  دولت  در  درواقع 
تخت  انقلاب  از  بعد  سال های  کل 
داریم،  مشکل  آنچه  و  شد  اضافه 
توزیع عادلانه و مناسب این تخت ها 

و بهره برداری مناسب از آن هاست.
زیادی  تخت  اینکه  بابیان  نمکی 
ضریب  که  شده  ایجاد  کشور  در 
افزود:  دارند،  درصد   ۳۰ زیر  اشغال 
برخی  در  که  است  حالی  در  این 
بیمارستان ها  راهروی  در  مناطق 
این  بر  می شود.  بستری  بیمار 
اساس اولین برنامه این است که از 
تخت های موجود حداکثر بهره وری 
نقاط  در  و کمبود تخت  انجام شود 
 کمتر برخوردار و محروم را جبران 

کنیم.

گفت:  منتظری  حجت الاسلام 
اجرایی  دستگاه های  از  ما  انتظار 
کنند  رصد  خودشان  که  است  این 
در  ابتدا  در  را  فساد  بروز  جلوی  و 

زیرمجموعه های خود بگیرند.
کل  دادستان  میزان،  گزارش  به 
اسلامی  انقلاب  به  ما  گفت:  کشور 
بسیار بدهکار هستیم و هر چه تلاش 
نمی توانیم  کنیم  مردم  به  خدمت  و 
ادا  انقلاب  و  اسلام  به  را  خود  دین 

کنیم.
در  فساد  با  مبارزه  بر  تأکید  با  وی 
دستگاه قضایی گفت: قوه قضاییه در 
نسبت  که  است  مصمم  جدید  دوره 
در  که  اندکی  فسادهای  با  مبارزه 
برخورد  است  متصور  قضاییه  قوه 
با  راستا  این  در  و  باشد  داشته  قاطع 

هیچ کسی تعارف نخواهد داشت.
منتظری  حجت الاسلام والمسلمین 
قضایی  دستگاه  همچنین  گفت: 
فساد  با  مقتدرانه  که  است  مصمم 
هم  قضاییه  قوه  از  بیرون  مفسد  و 
مدیر وزارت  لذا یک  برخورد کند، 
خائنانه  حرکت  یک  در  که  نفت 

با تبانی یک  مقدار زیادی ارز را 
منتقل  خارج  به  داشت  قصد  صراف 
کند شناسایی و با همکاری دستگاه 
اطلاعاتی در هنگام خروج بازداشت 

کرد.
بر  تأکید  با  کشور  کل  دادستان 
در  فسادها  این  جلوی  باید  اینکه 
گرفته  اجرایی  دستگاه های  خود 
از  ما  انتظار  بنابراین  گفت:  شود، 
که  است  این  اجرایی  دستگاه های 
بروز  جلوی  و  کنند  رصد  خودشان 
فساد را در ابتدا در زیرمجموعه های 
خصوص  این  در  بگیرند  خود 
باید  دستگاهی  هر  حراست های 
کارکنان  به  نسبت  بیشتری  مراقبت 

مجموعه خود داشته باشند.
افزود: در دولت و دستگاه های  وی 
و  زحمتکش  مدیران  واقعاً  اجرایی 
در  شبانه روزی  که  هستند  صدیقی 
حال خدمت به مردم می باشند، اما در 
با  که  هستند  هم  کسانی  آن ها  بین 
تبانی قصد دارند فضا و نظام را آلوده 
با  جلوه دهند که طبیعتاً قوه قضاییه 

آن ها برخورد قاطعانه خواهد داشت.

وزیر بهداشت:
کمبود مواد اولیه دارویی نداریم

دادستان کل کشور:
 دولت جلوی 

فساد را در ادارات بگیرد

تخت روانچی:
به پهپاد آمریکایی اخطار رادیویی داده شده 

بود، ولی توجهی نکرد

دژپسند:
 اعمال مالیات بر درآمد 
»فعالیت های اختلال زا«

 زیرساخت اجرای کوپن الکترونیکی
آماده نیست

 جرم ۸۵ درصد زنان زندانی حمل 
مواد مخدر است

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس:
جمعیت سالمندان به هفت درصد جمعیت 

کل کشور رسیده است

تحلیل خبر
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

مدیرکل میراث فرهنگی فارس از تکمیل پرونده 12 اثر تاریخی فارس جهت ثبت در فهرست آثار ملی خبر داد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری فارس مصیب امیری با اعلام خبر فوق اظهار داشت: با توجه به ضرورت صیانت از 
آثار، پرونده 12 اثر ارزشمند تاریخی استان، به کمیته ثبت سازمان میراث فرهنگی کشور ارسال شده است. این مقام مسئول اضافه کرد: تل قربانلک، 
بقایای قلعه مراد، تل ارزنه، تل هزارمنی، دخمک های دره مال، برکه حاج علی اکبری، برکه عبداله خانی، تل های سفید الف و ب، چهار انبار آرد، 
به کمیته ثبت سازمان میراث  تهیه و  تیهویی، مجموعه آثاری هستند که پرونده آنها  خانه علیپور، ساباط حاج غلامعباس، نقوش صخره ای تنگ 
فرهنگی پیشنهاد شده اند. استان فارس تا پایان سال 97 دارای 2949 اثر ملی بود و در سال جاری تاکنون با ثبت ملی 30 اثر موافقت گردیده است 
اما شماره های ثبت آن هنوز به استان ابلاغ نشده است و 21 پرونده نیز در انتظار برگزاری کمیته ثبت سازمان میراث فرهنگی و اعلام نتیجه هستند.

مدیرکل میراث فرهنگی فارس خبر داد:
تکمیل پرونده 12 اثر تاریخی فارس جهت ثبت در فهرست ملی

تحلیل این خبر 
 

را در سمت راست بخوانید

نماینده مردم شیراز در مجلس مطرح کرد؛

 احتمال زیرآب رفتن شهرک بهشتی و انجیره

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس:

در جلسه اقتصاد مقاومتی در مجلس شورای اسلامی؛

از هر دری کلامی


